
FAU styremøte mandag 04.12.2023  kl 19:30, lærerværelset på ungdomstrinnet 

Til stede: 

Rektor 

Jørgen 

Anette 

Wenny 

Janniche 

Marianne 

Hildegunn 

Truls 

Linn 

 

1. Godkjenne referat fra forrige FAU møte 

a. Godkjent 

 

 

2. Rektor informerer 

a. Elevundersøkelsen: 1.-4. trinn på papir, de andre digitalt. Etaten har konkludert med 

at det holder at en foresatt svarer. Per i dag har 81 av 671 svart. Den er åpen til 20. 

desember. Skolen skal purre i morgen. Dette er ikke typisk for Mjølkeråen skole, de 

andre skolene sliter med det samme. FAU skal oppfordre foreldre til å svare og 

informere om at det kommer en purring. 

b. Kvalitetsoppfølging 2024: 21. mars. Rektor og Jeanette skal delta på “Foreldrekurs” i 

januar ifb med dette. Skolen kan i større grad påvirke hvilke spørsmål som blir tatt 

med.  

c. Aktivitetsadventskalender: 1. trinn åpnet på fredag, sangsamling, 

julelenkekonkurranse, musikk i storefri m.m.  

d. Elevene på ung.trinnet skal selge kalendere fra og med neste uke til Adina-stiftelsen 

e. Årlig volleyballturnering er i gang 

f. Rambøl, engasjert av kommunen, har kontaktet skolen med ønske om at skolen kan 

invitere elever inn på et medvirkningsmøte angående hvordan nærområdet brukes. 

Tre dager fra nå av. Ønsker FAU å delta på møtet?  

i. FAU ønsker ikke at skolen skal bruke ressurser på å arrangere dette møtet. 

g. 7. trinn har bedt rektor om å presentere et forslag til FAU om å innføre smoothie 

som en del av skolemelkordningen.  

i. FAU går inn for at rektor skal undersøke pris 

h. Dato for skoleball er satt: fredag 2. februar (grunnet planleggingsdag siste fredag i 

januar). Elevrådet på u.trinn og Kristin skal markedsføre dette. 

i. Det har vært snakk om å montere skap for å oppbevare telefoner. Prisene ligger på 

40.000 for 12 skap. 



 

 

3. FAU tar opp mangel på informasjon om når lærere er sykemeldt over lengre tid. Ifølge 

rektor blir det ikke sendt ut beskjed før det har gått to uker. Det er et ønske om at 

foreldre får beskjed om langvarig fravær for å slippe at informasjon kommer fra barna.  

a. Rektor tar med seg ønsket videre 

 

 

4. Innlegg fra FUG ( Jørgen snakket med rektor om å koordinere dette?) 

a. 11. september blir problematisk pga foreldremøte som foregår da. Skolen 

foretrekker oktober og november.  

i. Jørgen skal snakke med FUG om det passer i oktober el. november 

 

 

5. Økonomi – Status 

a. Espen er ikke til stede på møtet 

 

 

6. SFO 

a. Noe nytt fra møte med byggforvalter angående bod til uteleker? 

i. Ikke noe nytt fra byggforvalter.  

b. Tilbakemeldinger til SFO har blitt sluset mot de rette kanalene (e-post og skolens 

tilbakemeldingssystem). Leder på SFO har blitt skadet og har derfor vært borte fra 

jobb. 

c. Det ser ut til at elever som har vært på SFO har rotet i utstyret i gymsalen, og noe av 

det har blitt ødelagt. Rektor har fått tilbakemelding om dette. 

 

 

7. Søknader 

a. Ida og Christine 

i. Ida og Christine er ikke til stede i dag 

 

 

8. Oppfølging av elever med dysleksi 

a. Anette tar opp temaet igjen neste møte 

 

 

9. Ettermiddagsaktiviteter 

a. Ønske om at rektor kan legge press på å få mulighet til å bruke Chromebook-ene til 

kodekurset. Hva brukes av programvare når koding har kommet inn i læreplanen? Vi 

bør teste ut i praksis i vår slik at det er klart for høsten. 

b. FAU bør ta en runde med muligheter for aktiviteter.  

i. Truls og Jørgen lager et skriv med informasjon om rammene for 

ettermiddagsaktiviteter for å sende det ut til foresatte. 

 

 

10. Flerbrukshall på Mjølkeråen oppdatering 



a. Det må sannsynligvis ny regulering til. Den nåværende er gammel pga plankrav og at 

trafikken vil økes i området. Prosjektgruppen er stoppet og prosjektet er tatt ut av 

budsjettet inntil videre.  

 

 

11. FAU-lageret 

a. Det henges opp en lapp med QR-kode på lageret. Denne linker til et excel-skjema 

som kan oppdateres ved endring i beholdning. Samme link deles på FAU styret sin 

FB-gruppe 

 

 

12. Eventuelt 

a. Janniche tar opp ideen om å holde åpen gymsal en fredag på kvelden i måneden for 

ungdomsskoletrinnet som et alternativ til åpen hall i Åsane. Få en avtale med 

nærbutikkene om å selge brus. God mulighet for foreldre til å møtes.  

 

  


